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ZÁPIS 

z kolegia děkana FCHI konaného dne 17. 12. 2024 

 

Přítomni:  prof. Přibyl, doc. Hrnčiřík, doc. Řezanka, doc. Řehák, Dr. Klaudisová, doc. Dolenský, 

prof. Slavíček, prof. Štěpánek, doc. Scholz, prof. Mareš, Dr. Galář  

Omluveni: --- 

Hosté: doc. Jahoda, doc. Grof 

 

1/ Děkan: 

 

Host KD/ - doc. Jahoda – reakreditace studijních programů 

• Doc. Jahoda představil harmonogram a proces přípravy nových akreditací a reakreditací. 

• Do 15.1. budou vybráni garanti bakalářských a magisterských studijních programů. 

• KD vyjadřuje nesouhlas se závaznou minimální výší 10 % získaných kreditů z volitelných 

předmětů ve studijních programech. 

Z kolegia rektora/ 

• Zatím platí navýšení dotace MŠMT A+K o 3 GKč. VŠCHT opět klesl KEN s možným dopadem 

na výši dotace A. 

• EIT HEI projekt (Start for Future) – podepsán Letter of commitment ze strany všech fakult. 

Projekt byl podán do soutěže. 

• Vybrán nový vedoucí na oddělení CŽV. 

• Probíhá příprava reakreditací. 

• V minulém týdnu navštívila VŠCHT delegace z Kyutech, Japonsko. 

• Přijede delegace chemicko-inženýrských studentů a pedagogů ze Štrasburku. 

• Byl nominován nový MEP (viz přílohu), čeká se na schválení ze strany MŠMT. 

• Byl podán projekt OP JAK zaměřený na rozvoj excelentního výzkumného prostředí. 

• Budou podpořeny 4 TAČR Sigma projekty (z FCHI uspěli doc. Řezanka, prof. Mareš, prof. 

Štěpánek). 

• Uskutečnilo se setkání s řediteli ústavů AV ČR kvůli financování doktorandů. AV ČR bude mít 

nárok na 16 nových doktorandů (FCHI má nárok na 5 slotů) spolufinancovaných z VŠCHT. AV 

ČR se zavázala doplácet i všechny současné doktorandy v prezenčním studiu. 

• Novela zákona ve striktním výkladu neumožňuje vyplácet doktorandy formou DPP a DPČ. 

Stipendia bude možno vyplácet i zpětně. 

• AS VŠCHT – uskutečnili se volby do studentské části, bylo schváleno několik vnitřních 

předpisů. 

• DOD – nárůst zájmu o cca 200 lidí.  

• 13.12. byl dodán nový web VŠCHT, v lednu proběhne testování, k přepnutí by mělo dojít 

v únoru. 
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• Připomínka: Možnost pojištění zodpovědnosti vedoucích pracovníků plynoucí z výkonu 

funkce (BOZP) – setkání s právníkem se uskutečnilo 26.11. Problému bude věnována druhá 

část KR 28.1.2025. 

• Připomínka: Automatické notifikace zaměstnancům o končící platnosti školení BOZP 

a následné omezení vstupu pro zaměstnance bez platného školení – Ing. Brůhová jedná 

s OKBase, protože notifikace nefungují. 

• WEB – studuj.vscht.cz – opětovná výzva k nápravě v nesystematičnosti zařazování studijních 

programů do skupin. Opět bez jasného výsledku. Má být vyřešeno do 7.1.2025. 

Téma KR – Marketing 1. ročníky 

• Mgr. Janovský informoval o propagaci studijních programů, struktuře uchazečů, studijní 

úspěšnosti, důvodech nezapsání do bakalářských studijních programů atd. 

Téma KR – Fond spravedlivé transformace - Čížkovice 

• Projekty Ústeckého kraje - je možno žádat až o 350 MKč. Míra podpory 95 % pro VŠ. Trvání 

projektu 1-3 roky, musí být ukončeno do konce roku 2028. 

• Cirkularita – reduce, reuse, recycle 

• Cirktech – FS ČVUT (prof. Jirout), UJEP, Holcim, (stavební materiály, cementárna, metalurgie, 

mechanické operace) 

• Témata: dekarbonizace (prof. Kubička ve spolupráci s prof. Fíla, doc. Vyskočilová, prof. 

Friess), mechanochemické úpravy (doc. Šídlová), hydrometalurgie (dr. Hong), další témata je 

možno navrhnout. 

• Snižování emisí CO2 – stavba (demolice) 

• Možnost financování – provoz VaV pracovišť, rekonstrukce budov, přístrojové vybavení. 

• Monitorovací indikátory – poměrně nízké nároky. 

• Náklady na přípravu 10-14 MKč. Není známo, zda bude příspěvek na zpracování. Stavební 

povolení musí být vyřízeno do konce roku 2025. Jak bude hrazena spoluúčast? Na aktivity 

musí být znám vždy průmyslový partner – konečný uživatel. Poptat se na fakultách o zájem 

účasti na projektu – v 1. polovině ledna. 

Agenda KD/  

• 10.12. se uskutečnila schůzka s rektorem a děkany ohledně neúspěšnosti testů z matematiky. 

Schůzku moderoval prorektor doc. Jahoda. Byla představena opatření pro letošní rok a plán 

zvažovaných opatření na další akademický rok s cílem zvýšit úspěšnost studentů v předmětu. 

• Návrh uspořádat letní školu pro studenty bakalářských studijních programů: termín, délka, 

program, místo, finance, organizace (Mgr. Vaněčková - koordinátorka). Tématu se KD bude 

věnovat počátkem roku 2025. 

• FCHI zvažuje akreditaci bakalářského studijního programu s pracovním názvem Bezpečností 

inženýrství. Seznam nápadů témat z fakulty: bezpečnost v chemickém a farmaceutickém 

průmyslu, kyberbezpečnost, chemické senzory, biosenzory, separace bojových chemických 

látek, … Z dalších fakult potom – bezpečnost v potravinářství, biohazard, rovněž bezpečnost 

v chemickém průmyslu, voda a ovzduší. Máme možného garanta? Vedoucí se pokusí zjistit do 

příštího KD 7.1.2025. 
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• Projednán návrh nominace na Medaili Emila Votočka. 

• Zástup děkana ve dnech 27., 30.-31.12. - doc. Řehák. 

2/ Pedagogika, proděkan doc. Řehák:  

• Akreditace SP: Diskuze s prorektorem doc. Jahodou o přípravě reakreditací SP. 

• Vedoucí ústavů nahlásí nové, nebo staronové garanty SP, kterých se akreditace bude týkat. 

Termín 10. 1. 2025. 

3/ Věda a výzkum, proděkan doc. Řezanka: 

• ---- 

 

4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan doc. Hrnčiřík:  

• DOD 29.- 30. 11. - informace o průběhu a návštěvnosti propagační akce, poděkování 

pracovníkům a studentům fakulty zajišťujícím DOD. 

• Rada pro informační technologie – informace o tématech posledního zasedání rady (zavedení 

vícefaktorové autentizace (MFA), e-mailové služby). 

 

5/ Tajemník fakulty, Dr. Klaudisová:  

• Zapsání rámcových témat dizertačních prací školiteli do databáze SIS do 20.12.2024. 

• Schválena atestace Dr. Klenivskyi do tarifní třídy V1. 

• Děkanát bude otevřen ještě v pátek 20.12. 2024 dopoledne a pak až v pondělí 30.12. 2024 

dopoledne. 

Urgentní podpisy - doc. Řehák (zástup za děkana), domluvit telefonem či e-mailem. 

 

6/ AS, Dr. Galář:  

• Další zasedání AS se uskuteční po Novém roce. 

7/ Různé:  

• 402 – nákup investice do laboratoří společného studijního základu. Informaci Ing. Dobšíkovi. 

 

 

Termíny příštích zasedání KD: 7. 1., 28. 1., 18. 2., 11. 3., 1. 4., 22. 4., 13. 5., 3. 6., 24. 6. vždy ve 14 h.  

 

Příjemné prožití Vánočních svátků všem zaměstnancům a studentům Fakulty chemicko-inženýrské 

přeje 

         prof. Ing. Michal Přibyl, Ph.D. 

            děkan 


